
 
 
 

OR-03.0003.469.2011                                                                Kraków,  
 
 
 
 
Pani 
Małgorzata Jantos 
Radna Miasta Krakowa 
 
 
 
 

W odpowiedzi na Pani interpelację w sprawie reprezentowania Krakowa w Związku 
Miast Polskich, zgłoszoną między sesjami Rady Miasta Krakowa w dniu 16 czerwca 2011 r., 
uprzejmie informuję:  
 

Wbrew sugestiom Pani Radnej, swoje uczestnictwo w Zarządzie Związku Miast 
Polskich traktuję najzupełniej powaŜnie. Jako wiceprzewodniczący Zarządu Związku Miast 
Polskich uczestniczyłem osobiście w posiedzeniach Zarządu w Poznaniu (3-4 marca 2011 r.), 
Wieliczce (15-16 kwietnia 2011 r.) i Katowicach (17 maja 2011 r.). Moja współpraca ze 
Związkiem Miast Polskich od tego roku nabrała dodatkowego charakteru, poniewaŜ                  
z ramienia Związku jestem współprzewodniczącym Komisji Wspólnej Rządu i Samorządu 
Terytorialnego, która ma duŜy wpływ na zmiany legislacyjne dotyczące samorządu 
terytorialnego. Uczestnicząc w jej pracach, dbam takŜe o interesy Krakowa. W czerwcowym 
spotkaniu ZMP nie mogłem natomiast wziąć osobiście udziału z powodu kolizji jego terminu                 
z terminem posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Krakowa, na którym dyskutowane 
były zasadnicze problemy związane z finansami miasta.  

 
Pragnę dodać, Ŝe funkcję wiceprzewodniczącego Zarządu Związku Miast Polskich 

pełnię z rekomendacji grupy niezaleŜnych prezydentów i burmistrzów, w skład której to 
grupy wchodzi [wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych; na podstawie art. 5 ust. 
2 ustawy z dnia 6 września 2001r. o dostępie do informacji publicznej; jawność wyłączył 
Ryszard Marek Pełnomocnik Prezydenta Miasta Krakowa ds. Ochrony Informacji 
Niejawnych].  

 
Uczestniczący w posiedzeniu ZMP w Opolu [wyłączenie jawności w zakresie danych 

osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001r. o dostępie do 
informacji publicznej; jawność wyłączył Ryszard Marek Pełnomocnik Prezydenta Miasta 
Krakowa ds. Ochrony Informacji Niejawnych]nie reprezentował, jak Pani Radna sugeruje, 
interesów Krakowa, tylko mnie osobiście. Uczestniczył on jako mój reprezentant tylko w 
jednym posiedzeniu, nie zabierał głosu i miał jedynie za zadanie zrelacjonować mi przebieg 
spotkania. [wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2 
ustawy z dnia 6 września 2001r. o dostępie do informacji publicznej; jawność wyłączył 
Ryszard Marek Pełnomocnik Prezydenta Miasta Krakowa ds. Ochrony Informacji 
Niejawnych]- jako bardzo doświadczony samorządowiec - jest wystarczająco kompetentny, 
aby temu zadaniu sprostać. Delegowanie na kaŜde spotkanie Związku Miast Polskich 
urzędnika nie jest praktykowane przez Ŝadne miasto. Spotkań tych, o róŜnym charakterze i 



wadze, jest wiele i koszty delegacji urzędników byłyby niezmiernie wysokie, zwłaszcza w 
kontekście zakładanych przez tegoroczny budŜet oszczędności. 
 

 
 
 
 
 
 


